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ЗА П И С Н И К 
 са 4. сједнице Комисије за саобраћај и комуникације, 

 одржане 11. 04. 2007. године  
 
Сједница је одржана  11. 04. 2007. године, са почетком у 15.15 часова. 
 
Сједници су присуствовали чланови Комисије:            
1. Бранко Докић, предсједавајући                              6. Хусеин Нанић 
2. Велимир Јукић                                                          7. Мехмед Суљкановић  
3. Шемсудин Мехмедовић 
4. Садик Садо Бахтић  
5. Селим Бешлагић 
 
Оправдано су одсуствовали  Сњежана Рајилић и Саво Ерић 
У име Савјета министара БиХ сједници је присуствовао Којо Копривица, помоћник министра у 
Министарству комуникација и транспорта  БиХ.  
Сједници је присуствовао и секретар Комисије за саобраћај и комуникације Ахмед Јаловичић. 

 
 
Предсједавајући Бранко Докић предложио је сљедећи 
 

Д Н Е В Н И   Р Е Д 
 

1. Избор другог замјеника предсједавајућег Комисије за саобраћај и комуникације 
Представничког дома Парламентарне скупштине БиХ; 

2. Усвајање Записника са 3. сједнице, одржане 12 .03. 2007. године; 
3. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о основима безбједности саобраћаја на 

путевима у Босни и Херцеговини – предлагач: Дом народа Парламентарне скупштине БиХ 
(процедура по старом Пословнику Представничког дома); 

4. Предлог закона о измјенама и допунама Закона о основима безбједности саобраћаја на 
путевима у Босни и Херцеговини – предлагач: посланик Мехмед Суљкановић (ради 
подношења мишљења у складу са чланом 104. Пословника Представничког дома);  

5. Текућа питања. 
 

 
Дневни ред једногласно је прихваћен.   

 
Ад. - 1. 
 
Чланови Комисије једногласно су усвојили предлог предсједавајућег да се за другог замјеника 
предсједавајућег Комисије изабере Велимир Јукић. 
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Ад. - 2. 
 
На Записник није било примједаба, па је Комисија једногласно верификовала Записник са 3. 
сједнице, одржане 12. 03.2007.године.  
 
Ад. - 3. 
 
Предсједавајући је подсјетио да је  Предлог закона усвојен на Дому народа, отворио расправу и 
позвао представника Савјета министара БиХ да се изјасни о Предлогу закона. 
 
Којо Копривица указао је да је приликом усвајања Закона о основима безбједности саобраћаја на 
путевима у Босни и Херцеговини разматран амандман са истим садржајем као данашњи Предлог 
закона, али да је тада одбијен са образложењем да једино Црвени крст једнообразно на цијелој 
територији Босне и Херцеговине оспособљава кандидате за возаче возила на моторни погон у 
пружању прве помоћи. С обзиром на наведено, Савјет министара БиХ не подржава усвајање 
Предлога закона. 
 
Селим Бешлагић истакао је да је већ раније било оваквих предлога, сматра да евентуално треба 
покренути активности да Црвени полумјесец обједини дјеловање са Црвеним крстом, те да не 
подржава усвајање Предлога закона.  
 
Предсједавајући је истакао да се, уколико је правно могуће, обједини дјеловање Црвеног крста и 
Црвеног полумјесеца и да Министарство комуникација и транспорта  БиХ треба да утврди да ли је то 
могуће, као и  да не подржава Предлог закона. 
 
Хусеин Нанић сматра да би требало провјерити да ли постоји могућност да и Црвени полумјесец 
оспособљава кандидате за возаче у пружању прве помоћи. 
  
Након спроведене опште расправе,  Комисија за саобраћај и комуникације већином гласова (пет 
гласова  “против” и  један  “уздржан”) није прихватила текст Предлога закона. 
  
Комисија је у расправи о овој тачки дневног реда усвојила сљедећи закључак:  
Узимајући у обзир приближно исти дјелокруг Друштва Црвеног крста/крижа Босне и Херцеговине и 
Црвеног полумјесеца Босне и Херцеговине, сугерише се  Црвеном полумјесецу Босне и Херцеговине 
да иницира активности  с циљем изналажења могућности да се путем сарадње са Друштвом Црвеног 
крста/крижа Босне и Херцеговине и Црвени полумјесец БиХ укључи у организовање обуке за 
оспособљавање кандидата за возаче из наставног предмета пружања прве помоћи.  
Уколико се не реализује наведена иницијатива, Комисија сматра да је потребно подношењем 
амандмана на Закон о основима безбједности саобраћаја на путевима у Босни и Херцеговини  
пружити могућност и Црвеном полумјесецу БиХ да организује обуку из наставног предмета пружања 
прве помоћи.  
 
 
Ад. - 4 
 
Предсједавајући је указао да се данас разматрају само принципи Предлога закона, те дао ријеч 
предлагачу Закона. 
  
Мехмед Суљкановић истакао је да је тражио да се Предлог закона разматра по скраћеној 
процедури,  али да је на Дому усвојено да се разматра у редовној процедури. 
 
Којо Копривица сматра да принципи Предлога закона нису спорни. Подсјетио је да је раније 
Представнички дом усвојио казне које предлаже и господин Суљкановић, али да је приликом 
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усаглашавања текста Закона о основима безбједности саобраћаја на путевима у Босни и 
Херцеговини  усвојен предлог Дома народа о блажим казнама.  
 
Селим Бешлагић указао је да Предлог иде у редовну процедуру, па ће још бити амандмана којим ће 
се  тражити измјене и допуне Предлога закона.  
 
Велимир Јукић поставио је питање да ли је Министарство комуникација и транспорта БиХ упознато 
са искуствима са терена приликом спровођења Закона, нарочито у вези са наплатом казни. 
 
Којо Копривица истакао је  да је кратак период од ступања на снагу Закона, те да треба времена за 
анализе, као и да се прекршајни налог користи само за најниже казне. Циљ је да се  иде на сузбијање 
узимања готовог новца, јер уколико се не плати прекршајни налог, нпр., у износу од стотину марака, 
може се у редовном судском поступку изрећи и знатно већа казна. 
 
Предсједавајући сматра да је боље имати у почетку блаже санкције, као и да ће бити још 
амандамана на Закон, да ће се евентуално указати потреба за организовањем јавне расправе о Закону 
о основима безбједности саобраћаја на путевима у Босни и Херцеговини,  те да подржава принципе 
Предлога закона.   
 
Након спроведене опште расправе, чланови Комисије једногласно су подржали принципе Предлога 
закона.  

     
 
 
Ад. – 5. 
 
Предсједавајући је упознао присутне да је имао краћи састанак са представником невладине 
организације НДИ, који га је обавијестио да желе остварити сарадњу са Комисијом, да могу помоћи у 
организовању јавних расправа, као и омогућити учешће члановима Комисије на семинарима које 
организује НДИ, те сматра да ова помоћ може бити корисна у даљем раду Комисије. Подсјетио је да 
је на прошлој сједници Комисије усвојен закључак да Министарство комуникација и транспорта  
БиХ у што краћем року изради и упути у парламентарну процедуру предлог закона о Агенцији за 
информационо друштво БиХ, али да Министарство до сада није доставило одговор у вези са 
траженим. 
Комисија је једногласно усвојила закључак да се упути ургенција Министарству комуникација и 
транспорта  БиХ.  
 
Комисија је примила к знању дописе Јавног РТВ система о захтјеву за повећање РТВ таксе и Ј.П. 
Електропривреда Хрватске заједнице Херцег-Босна о проблемима у пословању.   
 
Сједница је завршена у 16.10 часова.  
 
 
            СЕКРЕТАР КОМИСИЈЕ                                       ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ КОМИСИЈЕ 
                  Ахмед Јаловичић                                                          др Бранко Докић    
 
                                                                                                                  


